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Místo jednání: Malá Skála Datum: 22.-24.5. 2015 

Zapsala: Valentová Pořadové číslo: 10 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Budský, Resch, Berndt, Keil (část jednání), Zozulák; omluven Kurowski 

sekretariát – Valentová 

Příští jednání: 25.6. 2015, od 14 hod., Praha, sekretariát ČHS 

Příloha: novely dokumentů ČHS 

 

Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů 

Ze zadaných úkolů s termínem splnění do tohoto jednání VV nebyly 
dořešeny následující:  

- Průkazy instruktorů 

- Opatření související se změnou sídla ČHS 

Plnění úkolů probíhá, splnění do 30.6. 2015.  

   

2.  Založení oddílů ČHS 

VV schválil založení dvou nových horolezeckých oddílů – HO LezlaBych, 
HO J. Gagarina. Vystavení registračních listin a další zajistí sekretariát. 

sekretariát neprodleně 

3.  Přejmenování Komise nesoutěžního horolezectví 

VV schválil změnu názvu komise nesoutěžního horolezectví na komisi 
alpinismu, který navrhli členové této komise. VV uložil provést úpravu na 
webu ČHS.  

sekretariát neprodleně 

4.  Výstupy roku 

VV projednal a schválil návrh komise nesoutěžního horolezectví (nově 
alpinismu) oceňovat Výstupy roku za kalendářní rok s tím, že vyhlášení 
proběhne vždy na jaře na závodě ČHS.  
VV vzal na vědomí dílčí změny v pravidlech oceňování tak, jak je navrhla 
komise alpinismu.   
VV uložil komisi alpinismu v součinnosti se sekretariátem informovat 
o změnách veřejnost a učinit veškeré potřebné kroky k tomu, aby byly nové 
změny zohledněny nejpozději při vyhlašování výstupů roku za období 
končící 31. 12. 2015. 

komise alpinismu, 
sekretariát 

do 30.6. 2015 

5.  Pojištění odpovědnosti pro alpinisty 

VV vzal na vědomí informaci B. Valentové, že s Českou podnikatelskou 
pojišťovnou byla dojednána možnost zahrnutí členů komise alpinismu, kteří 
povedou výcvik v horách, do seznamu členů ČHS, na které se vztahuje 
pojištění odpovědnosti poskytované na základě rámcové smlouvy mezi ČHS 
a ČPP (instruktoři ČHS s platnou kvalifikací). Realizaci zajistí Valentová. 

Valentová podle potřeb 
komise 

6.  Směrnice o členství v ČHS 

VV schválil návrh směrnice o členství v ČHS, která upravuje jednotlivé typy 
členství v ČHS, podmínky vstupu do ČHS a podmínky založení 
horolezeckého oddílu. Schválením této směrnice se ruší směrnice 
o přijímání nových členů do ČHS a směrnice o registraci HO a sdružení HO. 
Zveřejnění směrnice a poskytnutí informací členské základně zajistí 
sekretariát. 

sekretariát do 31.5.2015 
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7.  Úprava vnitřních dokumentů ČHS 

VV vzal na vědomí informaci B. Valentové o nutných úpravách některých 
vnitřních dokumentů ČHS v návaznosti na novelu stanov a změny 
v sekretariátu, a rozhodl, že nezbytné úpravy budou provedeny neprodleně 
pouze v případě směrnic upravujících členství v ČHS a registraci oddílů (viz 
bod č. 6), organizačního řádu, směrnice o jednání VV a směrnice o čerpání 
finančních prostředků v ČHS. VV schválil návrhy na úpravu těchto směrnic 
a uložil B. Valentové úpravy směrnic dokončit a zveřejnit. Další změny ve 
vnitřních dokumentech budou provedeny až v souvislosti s ucelenou 
úpravou všech vnitřních dokumentů. Návrh na ucelenou změnu dokumentů 
připraví B. Valentová a předloží do 31.7.2015. 

Valentová do 31.5.  

do 31.7.2015 

8.  Používání služebních telefonů 

VV rozhodl, že finanční limit pro použití služebních telefonů bude snížen na 
1000 Kč měsíčně. Úpravu a podepsání dohod zajistí B. Valentová. 

Valentová neprodleně 

9.  Letní olympiáda dětí a mládeže 

VV vzal na vědomí informaci o předběžném souhlasu ČHS s pořádáním 
Letní olympiády dětí a mládeže Jihomoravským krajem v roce 2017.  

- - 

10.  Návrh změny rozpočtu komise soutěžního lezení 

VV vzal na vědomí informaci o finančních prostředcích od partnerů, které 
získala komise soutěžního lezení dospělých nad rámec plánovaných příjmů 
od partnerů, a rozhodl, že ze získaných prostředků bude ve prospěch 
komise použito 55 tisíc Kč. Předsedu komise a účetní bude informovat 
P. Resch.  

Resch neprodleně 

11.  Pomoc Nepálu postiženému zemětřesením 

VV diskutoval možnost poskytnutí pomoci na obnovu Nepálu postiženého 
zemětřesením, a rozhodl, že ČHS podpoří částkou 20 tisíc Kč konkrétní 
projekt obnovy Nepálu, a vyzve své členy, aby se k podpoře projektu 
připojili. VV uložil Š. Budskému, aby ve spolupráci s B. Valentovou předložil 
VV do 31.5.2015 návrh projektů, které by bylo možno podpořit.   

Budský, 
Valentová 

do 31.5.2015 

12.  Reporting hospodaření 

VV vzal na vědomí informaci Š. Budského o zveřejnění reportingu 
hospodaření ČHS za 1. čtvrtletí 2015, s tím, že reporting bude dále 
upravován a zpřesňován, aby výstupy z něj mohly být zpřístupněny 
předsedům komisí.  

VV se dále usnesl, že je nutno začít průběžně sledovat daňové dopady 
hospodaření ČHS a uložil Š. Budskému, aby zajistil spolupráci s daňovým 
poradcem.  

Budský průběžně 

13.  Projekty komisí 

VV zrekapituloval první hodnocení a výběr projektů předložených komisemi 
a pověřil Š. Budského, aby do 31.5. dořešil doplnění a definitivní výběr 
projektů. Poté bude na webu ČHS zveřejněna informace o výsledcích 
prvního kola projektů a případně výzva k podávání dalších projektů, pokud 
nebude částka určená na projekty vyčerpána. Podklady pro informaci na 
web připraví Š. Budský. 

Budský do 31.5.2015 

14.  Projekt zaměřený na mládež 

VV se seznámil s projektovou dokumentací projektu zaměřeného na mládež 
a vzal na vědomí informaci J. Bloudka o průběhu přípravné fáze projektu, ze 
kterého vyplynul zájem o spolupráci s ČHS ze strany oddílů a kroužků 
starajících se o mládež. Na základě této informace a předložené projektové 
dokumentace VV odsouhlasil, že na přípravnou část projektu mládeže bude 
využito 250 tisíc Kč z finančních prostředků z loterií. Za další průběh 
projektu zodpovídá J. Bloudek.  

Bloudek průběžně 

15.  Lezení do škol 

VV vzal na vědomí informaci J. Zozuláka o akceptování dodatku ke smlouvě 
ze strany Lezení do škol, s tím, že dodatek bude podepsán za obě strany do 
31.5. 2015, zajistí J. Zozulák.  

VV diskutoval na základě podnětu J.Zozuláka o další možné spolupráci 
s projektem Lezení do škol. 

Zozulák do 31.5.2015 
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16.  Certifikované horoškoly 

VV vzal na vědomí informaci R. Keila o průběhu projektu certifikovaných 
horoškol: Projekt probíhá, podklady pro zapojení do systému předložily tři 
horoškoly, posuzování jejich kvality proběhne do konce roku. Na základě 
tohoto hodnocení budou stanoveny standardy pro další horoškoly, které se 
budou ucházet o certifikát. VV uložil R. Keilovi, aby ve spolupráci 
s metodickou komisí připravil pravidla, na základě kterých se budou 
horoškoly moci o certifikaci ucházet, a předložil jej na příští jednání VV.  

Keil příští jednání 
VV 

17.  Vzdělávání zaměřené na mládež 

VV vzal na vědomí informaci R. Keila o pokračování přípravy 
akreditovaného kurzu zaměřeného na mládež. 

VV se na základě požadavků oddílů zabýval možností stanovení standardů 
pro práci s mládeží a usnesl se, že vhodnější variantu pomoci představuje 
odborné zázemí v podobě spolupráce se soudními znalci pro oblast 
horolezectví.  

- - 

18.  Výběrové řízení na materiál pro CVK 

VV vzal na vědomí informaci o blížícím se ukončení dvouletého odběru 
materiálu na údržbu skal od firmy Singing Rock, který probíhal na základě 
výsledku výběrového řízení z roku 2012, a rozhodl, že budou znovu 
posouzeny požadavky CVK na materiál pro údržbu skal a prvovýstupy se 
záměrem zvážit vypsání nového výběrového řízení. Podklady pro výběrové 
řízení připraví do 31.8.2015 K. Berndt ve spolupráci s Š. Budským, s tím, že 
případné výběrové řízení bude vypsáno v září 2015. 

Berndt, 
spolupráce 
Budský 

31.8.2015 a 
dále 

19.  Závodní sport 

VV diskutoval různé otázky týkající se závodního sportu včetně možnosti 
usilovat o zařazení sportovního lezení do systému sportovních gymnázií. VV 
se shodl, že se jedná o perspektivní záměr, jehož realizace ale bude záviset 
na kapacitních možnostech ČHS a odborném doporučení komise 
soutěžního lezení.   

- - 

20.  Odstoupení člena VV 

VV akceptoval rozhodnutí J. Zozuláka o odstoupení z funkce člena VV.  

- - 

 
 
Schválil: J. Bloudek 
 

 


